

ORELIS Environnement Verkaufsbüro Deutschland

Weißdornweg 2
D-61118 Bad Vilbel
Phone +49 (0) 6101 8033-200

Fax +49 (0) 6101 8033-203
contact@orelis.com
www.orelis.com



The Innovative Solution for Industries: Polymeric and Ceramic membranes

We are specialized in cross-flow filtration membranes. We can tell you unequivocally that we are one of the few manufacturers of membranes to market the most complete range! Our recent and well maintained machines allow us to manufacture standard products on an industrial scale. Our manufacturing process promotes reducing our environmental impact. The reliability of our business depends on our production but more on our extremely qualified personnel. Our varied experience and core competencies enable us to always offer the best membrane solutions. Our positioning in growth markets such as China, has enabled us to meet the growing demand and has opened an office in Shanghai in 2012. We manufacture membranes in France and resell to our Chinese customers. We have all authorizations relating to exports of dual-use goods. This allows us to ship our products to our customers in record time ... and that on the 5 continents! Our innovation capabilities and organization-oriented customer satisfaction is a guarantee of our ability to adapt to market demands. Orelis Env. sales its products under various brands (find them on www.orelis.com). Our brands are associated with membrane technology and/or proposed according to some applications. Our products and systems are designed to meet all your requirements for removal and/or recycling. We take care of installation, maintenance, after-sales service and replacement of membranes.

Die innovative Lösung für Industrien: Polymer- und Keramikmembranen

Wir sind spezialisiert auf die Herstellung von Cross-Flow-Membranen und gehören zu den wenigen Membranherstellern, die eine nahezu komplette Auswahl bieten können. Unser aktueller Maschinenpark erlaubt die Fertigung von Produkten im Industriemaßstab und unser Fertigungsprozess reduziert negative Umwelteinflüsse. Das Vertrauen in unser Unternehmen hängt ab von der Qualität unserer Produkte, insbesondere aber von unserem hoch qualifizierten Personal, das uns erlaubt, immer die besten Produktlösungen anzubieten. Unsere Aufstellung in wachsenden Märkten ermöglicht es uns, den steigenden Anfragen zu begegnen, beispielsweise durch die Eröffnung unseres Büros in Shanghai/China im Jahre 2012. Durch den Erhalt der nötigen Exportgenehmigungen können wir unsere Produkte in kürzester Zeit ausliefern ... und das in 5 Kontinenten. Unsere Innovationsmöglichkeit und Kundenzufriedenheit garantieren uns, die schnelle Anpassung an Marktanforderungen. Orelis Environnement verkauft seine Produkte unter verschiedenen Markennamen (siehe www.orelis.com). Diese Marken sind verbunden mit Membrantechnologien und/oder bestimmten Anwendungen. Unsere Produkte und Systeme wurden entwickelt, um alle Anforderungen für die Entsorgung und/oder das Recycling zu erfüllen. Wir kümmern uns um den Anlagenaufbau, die Wartung und den Kundendienst



KLEANSEPT™ UF-ANLAGE 1K07



PLEIADE® PLATTFORM



POLY-PILOTANLAGE

Core competencies

Hyper qualified teams - strong technical background | Full range of membranes: Organic (flat, spiral, hollow fiber) Ceramic (tubular) | Full range of modules more 20 housings | Cutoff: 31 different

Kernkompetenzen

Hochqualifizierte Teams – starker techn. Background | Komplettes Membranangebot: Organisch (Flach, Spiral, Hohlfaser) Keramisch (Rohr) | Mehr als 20 Modulgehäuse | 31 verschiedene Cut-offs